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Betreft:  Sociale omstandigheden Apolloburg Nieuwegein 
 
 
 
 
Geacht college, 

 
Deze zomer heeft de SP bezoeken gebracht aan de Apolloburg zoals zij regelmatig doet in 
verschillende wijken om met bewoners te spreken. Uit deze bezoeken komen een aantal 
zaken naar voren die wat ons betreft de aandacht verdienen van het Nieuwegeinse bestuur. 
Het gaat om geconstateerde problemen met betrekking tot overlast en leefbaarheid. 
Hieronder geven wij een overzicht van de problemen met het verzoek aan het college om 
hier kennis van te nemen. We sluiten de brief af met een aantal aanbevelingen waarop wij 
van het college een reactie vragen.  
 
Geconstateerde kwesties 
 
Het merendeel van de bewoners op de Apolloburg onderschrijft de onderstaande problemen: 
 

• Geluidsoverlast of lawaai:  buren, gillende kinderen op binnentuin, smijten  met 
deuren, harde muziek, 

• Gehorigheid van de woningen via ventilatie kanalen, 

• Geur en stankoverlast binnen en buiten de woningen, 

• Vervuiling van de lift , container/afvalhok, spinnennesten, 

• Veel troep op de galerijen, 

• Grof vuil dat er maanden staat, 

• Sociale problematiek met betrekking tot een bepaald gezin. Hierover spraken, 
meerdere bewoners hun zorg uit. 

 
 
Pogingen om de situatie te verbeteren 
 
Verschillende bewoners gaven aan meldingen te hebben gedaan bij Mitros, de gemeente en 
de wijkagent. Dit heeft echter niet tot de juiste verbeteringen geleid.  
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Geopperde ideeën / aanbevelingen 
 
Vanuit de bewoners zijn een aantal oplossingen aangedragen die we hieronder graag 
meegeven. We vragen het college om een reactie daarop: 
 

• Camera’s in de lift en hal. Blijkt op andere plekken ook te werken 

• Opslag van afval/containerruimten aanpakken. Overweeg ondergrondse containers 
bij het complex. 

• Geluidsisolatie in het complex 

• Kijk naar het toewijzingsbeleid. Voorheen waren deze woningen voor 55 plussers. 
Vanaf het moment dat dit is losgelaten zijn de problemen gegroeid.  

 
 
 

 
In afwachting van uw reacties teken ik met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
 
Namens de SP-fractie 
Martijn Stekelenburg 
 
 
Cc: gemeenteraad Nieuwegein en Mitros 


